
Referat FAU møte 10/1-2023 

Referent Tonje Vedam 

 

Til stede: 

FAU leder 

Nestledere 

Sekretær 

 

 

Representanter for: 

1A, 1B og 1D  

2A, 2B, 2C og 2D 

3A og 3B  

4B og 4C  

5B 

6B 

7C 

 

Agenda: 

1. Informasjon fra ledelsen 

2. Informasjon fra FAU leder  

3. Evaluering av hyggekvelder og juleavslutninger. 

4. Planlegging av halvåret 2023 

 

 

 
 
1. Midlertidig rektor Jan Erik Ljøner presenterte seg. Han skal være på Vestli skole til 

1.mars, da overtar den nye rektoren- Gro Høydal Nesse. 
Han forteller at det er en del utfordringer med barn som ikke tar beskjeder og ikke hører 
på voksne, og at dette skal tas opp på foreldremøter.  
Han har jobbet på mange skoler, og utifra erfaring så synes han at Vestli skole er en 
fantastisk skole med gode lærere og fine barn. 



 

2. FAU leder informerte om at vi skal bruke SPOND som FAU sin felles plattform. Her vil all 
kommunikasjon mellom FAU medlemmer foregå. 
 

3. Evaluering av hyggekvelder og juleavslutninger – På neste runde med hyggekvelder, så må 
foreldrene delta/engasjere seg mer. Det ble litt kaos med barn som løp hit og dit, samt at 
det ble en del for FAU representanter å passe på alene. 

4. Vi kom frem til at vi fokuserer på 17.mai fremover, da dette var en prøvelse i fjor. 
Vi trenger flere foreldre på banen, som hjelper til slik at barna våre får en fantastisk dag. 
På neste møte danner vi en komitè som skal sørge for at alt er på plass til 17.mai. 
 
 
 
Driftsstyremøte er 16.januar. 
 
  

                   

 

                        Neste FAU møte er: 7.februar kl 18-19. 

 

 

  Tonje Vedam 

 

                                                                                                                                                                                             


